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Abstract (en)
A set of structural elements for staircases comprises stair elements (12) which each have a stringer portion (15) on both sides. On said stringer
portion there is in each case firmly attached a receiving means at the front and a support at the rear, said receiving means and support engaging
into the corresponding engagement parts of neighbouring stair elements. The stringer portions (15) are to be braced on one another by a clamping
screw (19), with the result that they form a continuous self-supporting stair stringer. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Treppen-Bausatz besteht aus Stufenelementen (12), die zu beiden Seiten je einen Wangenabschnitt (15) haben. An diesem ist jeweils vorn
eine Aufnahme und hinten eine Stütze fest angebracht, die in die entsprechenden Eingriffsteile benachbarter Stufenelemente eingreifen. Durch eine
Spannschraube (19) sind die Wangenabschnitte (15) aneinander zu verspannen, so daß sie eine durchgehende freitragende Treppenwange bilden.
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